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Από το υπ’ αριθ. 4/2005 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 93/2005 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση δωρεάν παραχώρησης της χρήσης 
κατ/μάτων της Δημοτικής Αγοράς Βέροιας σε 
συλλόγους και σωματεία της πόλης. 

 
       Σήμερα 7 Φεβρουαρίου του έτους 2005 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο 
Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 3-2-2005 γραπτή πρόσκληση του 
Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Δημαρχιακούς  Παρέδρους 
και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 & 119  του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) 
και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 31 μελών βρέθηκαν παρόντα  28 μέλη. 

          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  
                                                                                                   Πάρεδροι 

1. Χ. Γεωργιάδης Γ. Τροχόπουλος Κ. Μιχαηλίδης 
2. Α. Γκαμπέσης Α. Παπαστεργίου Π. Ποταμόπουλος 
3. Β. Γιαννουλάκης Γ. Ορφανίδης  
4. Σ.  Παναγιωτίδης   Απόντες Δημαρχιακοί 
5. Ι. Καλαϊτζίδης   Πάρεδροι 
6. Ν. Κεχαγιόγλου   -------- 
7. Ε. Δημούλα-Πετρίδη   Π. Πιτούλιας 
8. Ε. Γουναράς   Γ. Μανακούλης 
9. Ι. Ακριβόπουλος    

10. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση 
προσήλθαν οι κ.κ. Δ. Δάσκαλος, Η. Σοφιανίδης, Κ. Χιονίδης, 
Κ. Πουλασουχίδης. 11. Θ.  Σιδηρόπουλος 

12. Χ. Τζήκα-Μπατσαρά 
13. Μ. Σακαλής 2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 90/2005 απόφασης 

αποχώρησαν οι κ.κ. Δ. Δάσκαλος, Σ. Μηλιόπουλος. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 92/2005 απόφασης 
προσήλθε ο κ. Δ. Δάσκαλος και αποχώρησαν οι κ.κ. Χ. 
Γεωργιάδης, Ι. Κουρουζίδης, Γ. Μιχαηλίδης, Κ. 
Πουλασουχίδης, Η. Σοφιανίδης και ο δημ. πάρεδρος Κ. 
Μιχαηλίδης. 
4) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 93/2005 απόφασης 
προσήλθαν οι κ.κ. Χ. Γεωργιάδης, Κ. Πουλασουχίδης. 

14. Χ. Φουρνιάδης 
15. Χ. Ντόβας 
16. Σ. Κρομμύδας 
17. Β. Ρήσσου 
18. Κ. Χιονίδης 
19. Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
20. Ι. Κουρουζίδης 
21. Μ. Γαβρίδης 5) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 93/2005 απόφασης 

αποχώρησε ο κ. Μ. Γαβρίδης. 
6) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 95/2005 απόφασης 
προσήλθαν οι κ.κ. Μ. Γαβρίδης, Γ. Μιχαηλίδης, Η. 
Σοφιανίδης, ο δημ. πάρεδρος Κ. Μιχαηλίδης και αποχώρησαν 
οι κ.κ. Α. Γκαμπέσης, Α. Δελαβερίδης και ο δημ. πάρεδρος Π. 
Ποταμόπουλος. 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 100/2005 απόφασης 
αποχώρησαν οι κ.κ. Κ. Πουλασουχίδης, Α. Τσιάρας. 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 103/2005 απόφασης 
προσήλθαν οι κ.κ. Κ. Πουλασουχίδης, Α. Τσιάρας. 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 107/2005 απόφασης 
αποχώρησε ο κ. Κ. Πουλασουχίδης. 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 113/2005 απόφασης 
προσήλθε ο κ. Κ. Πουλασουχίδης. 

22. Δ. Δάσκαλος 
23. Α. Δελαβερίδης 
24. Γ. Μιχαηλίδης 
25. Σ. Μηλιόπουλος 
26. Κ. Πουλασουχίδης 
27. Α. Τσιάρας 
28. Η. Σοφιανίδης 

 
 



Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 8ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 3-2-2005 εισηγητικό σημείωμα του 
αντιδημάρχου οικονομικών Βασιλείου Γιαννουλάκη, που έχει ως εξής: 

Σας γνωρίζουμε ότι στη Δημοτική Αγορά έγινε η δεύτερη δημοπρασία στις 
28-6-2004 και επειδή δεν εμφανίσθηκε κανένας πλειοδότης, απέβη και αυτή άγονος. 

Με την αριθ. 538/2004 απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου 
παραχωρήθηκαν (6) καταστήματα σε διαφόρους συλλόγους και κοινωνικούς φορείς. 
Μεταξύ αυτών ήταν και ο Σύλλογος Πολυτέκνων και ο ΄Ομιλος Προστασίας Απόρου 
Παιδιού, οι οποίοι δεν αποδέχθηκαν τους χώρους, διότι δεν καλύπτουν τις 
λειτουργικές ανάγκες του και θέλουν μεγαλύτερους. Στη συνέχεια ο σύλλογος 
Πολυτέκων επειδή δε βρέθηκε κατάλληλος χώρος συμφωνεί να παραμείνει στο αριθ. 
(10) κατάστημα (απόφ. 538/2004 Δ.Σ.).  

Εκτός από το ένα αυτό κατάστημα, το οποίο βρίσκεται στην (Α΄) Στάθμη της 
Δημοτικής Αγοράς, υπάρχουν άλλα (3) καταστήματα ανεκμετάλλευτα στη (Β΄) 
στάθμη της Δημοτικής Αγοράς. Στη συνέχεια με αίτησή της η Λέσχη Αυτ/του 
Βέροιας ζήτησε να εκμισθώσει το ένα από αυτά. 

Κατά καιρούς πάρα πολλοί σύλλογοι και κοινωνικού φορείς έχουν 
υποβάλλει αιτήματα στο Δήμο μας να τους παραχωρήσει χώρους για να στεγάσουν 
τις δραστηριότητές τους. 

Σύμφωνα με το άρθρο 247 (Π.Δ. 410/95) με απόφαση του Δημοτικού 
Συμβουλίου επιτρέπεται να παραχωρείται δωρεάν η χρήση δημοτικών ακινήτων στο 
δημόσιο ή σε νομικά πρόσωπα δημοσίου δικαίου, για την αντιμετώπιση έκτακτης και 
επείγουσας ανάγκης. Η παραχώρηση ανακαλείται με όμοια απόφαση, εφόσον οι 
λόγοι που την είχαν υπαγορεύσει έχουν εκλείψει. 

Επίσης με την ίδια διαδικασία, επιτρέπεται να παραχωρείται δωρεάν η χρήση 
ακινήτων σε άλλα νομικά πρόσωπα, που ασκούν αποκλειστικά και μόνον 
δραστηριότητα που είναι κοινωφελής ή προάγει τα τοπικά συμφέροντα. 

΄Υστερα απ’ αυτά παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο ν’ αποφασίσει 
σχετικά. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 

Δήμαρχος: Σε προηγούμενη συνεδρίαση είχαμε δώσει σε διάφορους 
συλλόγους της πόλης που ασκούν κοινωνικό έργο, αδιάθετα καταστήματα της 
Δημοτικής Αγοράς. Επειδή υπάρχουν πολλές αιτήσεις από πολιτιστικούς, αθλητικούς 
αλλά και συνδικαλιστικούς συλλόγους σας πληροφορώ ότι υπάρχουν 4 μόνον 
καταστήματα για να διαθέσουμε κι επειδή τους πολιτιστικούς και αθλητικούς 
συλλόγους ο Δήμος τους επιχορηγεί με διάφορα ποσά ενώ τους συνδικαλιστικούς δεν 
μπορεί από το νόμο να τους επιχορηγήσει εισηγούμαι το αριθ. (20) κατάστημα που 
βρίσκονται στο υπόγειο (Β΄ στάθμη) της Δημοτικής Αγοράς να δοθεί σ΄ έναν 
νεοσύστατο σύλλογο καρκινοπαθών που ιδρύθηκε στην πόλη μας το αριθ. (17) να 
δοθεί στον συνδικαλιστικό σύλλογο της ΑΔΕΔΥ και δημοτικών υπαλλήλων και το 
αριθ. (19) στον συνδικαλιστικό σύλλογο των συνταξιούχων δημοσίων και δημοτικών 
υπαλλήλων. Μένει ένα ακόμη στον πρώτο όροφο το αριθ. (11) που μας το ζητάει η 
Λέσχη Αυτοκινήτων Βέροιας κι επειδή έγιναν δύο διαγωνισμοί και δεν μετείχε 
κανένα φυσικό πρόσωπο ή σύλλογος εισηγούμαι τα τρία καταστήματα του υπογείου 
να δοθούν δωρεάν κατά χρήση στους τρεις συλλόγους που προανέφερα, μάλλον 
στους πέντε αλλά οι δύο θα συστεγασθούν, και το άλλο στον 1ο όροφο να νοικιαστεί 
με τους όρους που νοικιάζουμε απευθείας τα καταστήματα στη Δημ. Αγορά. 

Πρόεδρος: Ερωτήσεις. 
Ουσουλτζόγλου: Υπάρχει κάποια καταγραφή των χώρων που υπάρχουν προς 

διάθεση; Στο κτίριο της Μητροπόλεως που είναι ο Κυνηγετικός Σύλλογος και ο 
Σύλλογος ΑμΕΑ, υπάρχουν άλλοι χώροι; 

Δήμαρχος: Πρώτον δεν είναι δικοί μας αλλά του ΟΣΚ που τα πήρε γιατί δεν 
είχαν μεταγραφεί μέχρι τον Ιούνιο του 2002 και από το 2003 και μετά παλεύουμε για 
να τα πάρουμε πίσω. Μένει ένα αδιάθετο στον επάνω όροφο που δεν το θέλει 



κανένας, κατά καιρούς με αποφάσεις του Δημ. Συμβουλίου είχε παραχωρηθεί σε 
κάποιους συλλόγους αλλά πηγαίνουν το βλέπουν και φεύγουν. Τα αδιάθετα 
καταστήματα είναι μόνο αυτά τα 4 στη Δημ. Αγορά. 

Πρόεδρος: Τοποθετήσεις. 
Δελαβερίδης: Το 2003 έκανα μία ερώτηση στον κ. Δήμαρχο για το τι μέλλει 

γενέσθαι με το εμπορικό κέντρο και μου είχε πει να καταλαγιάσουν τα πράγματα και 
θα μπουν σε τάξη. Σήμερα αυτό το εμπορικό κέντρο γίνεται κτίριο συλλόγων και 
χάνει εκείνο το νόημα που είχε και διερωτώμαι τι γίνεται και που πάμε. Αυτοί οι 
καταστηματάρχες που είναι μέσα δεν διαμαρτύρονται; Δεν ξέρω αν θα πρέπει να 
συνεχίσω ή σιωπώντας να προβληματιστεί ο καθένας που βρίσκεται μέσα σ΄ αυτή την 
αίθουσα. Δεν έχω τίποτα απολύτως με τους συλλόγους αλλά με τον κανονισμό που 
είχαμε ψηφίσει πριν χρόνια και βέβαια δεσμεύομαι γιατί πώς ερχόμαστε σήμερα και 
δίνουμε απλόχερα σε συλλόγους χωρίς να παίρνουμε λεφτά; Γίνεται για άλλους 
λόγους; 

Ουσουλτζόγλου: Εχω σοβαρές αντιρρήσεις τουλάχιστον για τον Σύλλογο 
Καρκινοπαθών να μη μπει σε υπόγειο. Δεν έχω προφανώς καμία αντίρρηση να 
δώσουμε στους συλλόγους γιατί κι αυτοί επιτελούν ένα έργο, αξιόλογοι συμπολίτες 
ασχολούνται δίνοντας από τον ελεύθερο ή χρήσιμο χρόνο τους προκειμένου να 
ζήσουν οι σύλλογοι και να υπάρχουν προσφέροντας έργο ο καθένας στον τομέα του. 
Επίσης ξέρω πολύ καλά ότι υπήρχαν προεκλογικές υποσχέσεις ότι θα στεγαστούν 
όλοι οι σύλλογοι, θα πρέπει όμως το θέμα να μην το δούμε ευκαιριακά και πρόχειρα 
και να πετάμε κυριολεκτικά κάποιους ανθρώπους σε κάποιες τρύπες. Εχω σημαντικές 
αντιρρήσεις, δεν ξέρω αν κάνατε κάποια συζήτηση προηγουμένως μαζί τους και το 
δέχθηκαν κι αν τους είπατε και τους συνταξιούχους και τους καρκινοπαθείς ότι θα 
πάνε σε υπόγειο. Μπορεί να φαινόμαστε γενναιόδωροι αλλά να δίνουμε έναν 
σκοτεινό χώρο που δεν θα έχει ευχάριστη διαμονή. 

Δήμαρχος: Οι διαθέσιμοι χώροι είναι 4, ο ένας είναι στο ισόγειο και το 
νοικιάζουμε εφόσον βρέθηκε ενοικιαστής και οι άλλοι τρεις είναι στο υπόγειο. 
Γνωρίζουν και οι συνταξιούχοι και οι δημόσιοι υπάλληλοι και οι καρκινοπαθείς πως 
αυτοί είναι οι χώροι που διαθέτουμε. Δεν υλοποιούμε σήμερα προεκλογικές 
υποσχέσεις γιατί προσωρινά τους δίνουμε αυτούς τους χώρους αφού αν βρεθούν 
ενοικιαστές θα τα νοικιάσουμε και θα βγάλουμε κάποιους έξω. Βέβαια το εμπορικό 
κέντρο έχασε την χρήση για την οποία το κάναμε αλλά ευτυχώς βρέθηκε ο ΕΛΓΑ και 
μας πληρώνει ενοίκια γιατί αν ήταν όλα τα καταστήματα ανοίκιαστα τι θα έπαιρνε ο 
Δήμος; 

Πρόεδρος: Δευτερολογίες. 
Ουσουλτζόγλου: Δεν διαφωνώ και είναι σαφές αλλά πραγματικά θα ήθελα να 

μη γίνει τόσο πρόχειρα γιατί και το θέμα που έθεσε ο κ. Δελαβερίδης έχει σημαντική 
βάση, να δούμε δηλ. τελικά ποιες χρήσεις δίνουμε και σε τι και να δούμε αν έχουμε 
κάπου διαθέσιμους χώρους. Εχουν περάσει δύο χρόνια και μπορούσαμε να το δούμε 
πιο εμπεριστατωμένα. Δεν υπάρχει διαφωνία να δοθούν σε συλλόγους που είναι 
χρησιμότατοι και δεν έχουν πόρους. 
 Το Δ.Σ. μετά διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 3-2-2005 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου οικονομικών Β. 
Γιαννουλάκη. 
2.- Την πρόταση του Δημάρχου. 
3.- Τις από 5-2-03, 26-2-03, 15-7-04, 15-11-04 και 5-1-05 αιτήσεις  των: Συλλόγου 
Συνταξιούχων υπαλλήλων Ο.Τ.Α. Ν. Ημαθίας, Συνδέσμου Πολιτικών Συνταξιούχων 
Ν. Ημαθίας, Συλλόγου υπαλλήλων Δήμων Ν. Ημαθίας, ΑΔΕΔΥ Νομαρχιακό Τμήμα 
Ν. Ημαθίας και Συλλόγου Καρκινοπαθών Βέροιας-Ημαθίας, αντίστοιχα, με τις οποίες 
ζητούν να τους παραχωρηθεί δωρεάν η χρήση δημ. ακινήτων για τη στέγαση των 
γραφείων τους. 



4.- Το γεγονός ότι μετά από τις διενεργηθείσες πλειοδοτικές δημοπρασίες, που έγιναν 
στις 24-5-2004 και 28-6-2004 για την εκμίσθωση των κενών κατ/μάτων της 
Δημοτικής αγοράς, υπάρχουν κατ/ματα που δεν εκμισθώθηκαν. 
5.- Την αρ. 538/04 απόφασή του, με την οποία εγκρίθηκε η δωρεάν παραχώρηση 
κατ/των της δημ. αγοράς σε συλλόγους, σωματεία και Σ.Σ. της πόλης. 
6.- Ότι η παραχώρηση της χρήσης κατ/μάτων της Δημοτικής Αγοράς Βέροιας  για τη 
στέγαση των γραφείων των παραπάνω μη κερδοσκοπικών συλλόγων-σωματείων και 
Σ.Σ. της πόλης, αναβαθμίζει το ρόλο τους, προάγει το κοινωνικό τους έργο και τα 
τοπικά συμφέροντα. 
7.- Τις διατάξεις των άρθρων 106 και 247 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) καθώς και του 
άρθρου 3 (παρ. 2) του Ν. 2308/95. 
 

Αποφασίζει Ομόφωνα 
 

 Α) Εγκρίνει τη δωρεάν παραχώρηση της χρήσης των παρακάτω 
καταστημάτων Β΄ Στάθμης της Δημοτικής Αγοράς Βέροιας για τη στέγαση των 
γραφείων Συλλόγων - Σωματείων της περιοχής του Δήμου, ως εξής: 

1.-Του υπ’ αριθ. (17) κατ/ματος εμβαδού 19,50, από κοινού στο Σύνδεσμο 
Πολιτικών Συνταξιούχων Ν. Ημαθίας και ΑΔΕΔΥ Νομαρχιακό Τμήμα Ν. Ημαθίας, 
οι οποίοι θα συστεγασθούν. 

2.-Του υπ' αριθ. (19) κατ/ματος εμβαδού 21,50τ.μ., από κοινού στο Σύλλογο 
Συνταξιούχων Υπαλλήλων Ο.Τ.Α. Ν. Ημαθίας και το Σύλλογο Υπαλλήλων Δήμων Ν. 
Ημαθίας, οι οποίοι θα συστεγασθούν. 

3.-Του υπ’ αριθ. (20) κατ/ματος εμβαδού 15,00τ.μ., στο Σύλλογο 
Καρκινοπαθών Βέροιας-Ημαθίας. 
 Β) Σε περίπτωση που προκύψει ανάγκη ιδίας χρήσης ή εκμίσθωσης 
οποιουδήποτε από τα παραπάνω καταστήματα θα διακόπτεται η σύμβαση 
παραχώρησης της χρήσης. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  93 / 2005 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

 Χ. Γεωργιάδης Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
 Α. Γκαμπέσης Ι. Κουρουζίδης 

 Β. Γιαννουλάκης Μ. Γαβρίδης 
ΙΩΑΝΝΗΣ  ΑΚΡΙΒΟΠΟΥΛΟΣ Σ.  Παναγιωτίδης Δ. Δάσκαλος 

 Ι. Καλαϊτζίδης Α. Δελαβερίδης 
 Ν. Κεχαγιόγλου Γ. Μιχαηλίδης 
 Ε. Δημούλα-Πετρίδη Σ. Μηλιόπουλος 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή Κ. Πουλασουχίδης 
 Θ.  Σιδηρόπουλος Α. Τσιάρας 
 Χ. Τζήκα-Μπατσαρά Η. Σοφιανίδης 

ΕΜΜΑΝΟΥΗΛ  ΓΟΥΝΑΡΑΣ Μ. Σακαλής   
 Χ. Φουρνιάδης   
 Χ. Ντόβας   
 Σ. Κρομμύδας   
 Β. Ρήσσου   
 Κ. Χιονίδης   
     
     
  ΔΗΜΑΡΧΙΑΚΟΙ ΠΑΡΕΔΡΟΙ   
 Κ. Μιχαηλίδης   
 Π.  Ποταμόπουλος   
     
     

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  23-2-2005 

Ο Αναπληρωτής Δημάρχου 
 
 
 

ΜΙΧΑΗΛ ΣΑΚΑΛΗΣ 


